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 51/2 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 בחדר הישיבות.  התשפ" טבתב 'ז  7.1.25 -התקיימה ביום שלישי ה
 

  ראש המועצה   מר אלי אבוטבול                        משתתפים:  
 חבר מועצה   מר יגאל הקר                        

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  גב' רוני קניגשטיין  

 חברת מועצה  גוטמן -ד"ר לימור זר 

 חבר מועצה  מר אילן עמרני  

 חבר מועצה   מר נתנאל גולדברג                           

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   

 חברת מועצה  גב' צילה רשף 

 חברת מועצה  ד"ר אביגיל דולב   

 חבר מועצה  דודי רוזנצוייגמר  

 חבר מועצה  מר מאיר ואנונו  

 חבר מועצה  מר צחי ברוך  

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי 

   

 חבר מועצה  מר דודו ברנס  חסר: 

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 מר אבי הוסמן  

 עו"ד יוסי ברזלי 

   גזבר המועצה

 יועמ"ש 

 עו"ד עמרי גרופר  

 ליפשיץ מר סהר  

  

 בקר המועצה מ

 המועצה  טקב"

 

 

 זכר נפטרים  •

 דיווחי ראש המועצה  •

 אביגיל דולב  – 18/24ל ו בקשה לתיקון פרוטוק •

 סהר ליפשיץ –הצגת תוצרי יועץ מיגון לתיכון המושבה וביה"ס החיטה  •

 

 הצעה לסדר:

 סיעת חוזה חדש –הקמת צוות להגברת השקיפות היישובית   .א

 סיעת חוזה חדש  –בחירת נציגי המועצה המקומית במועצה הדתית  .ב
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 סדר יום:

₪ עבור הכשרת שטח פתוח בביה"ס    265,000- ₪ ל  80,000-ב  2243הגדלת תב"ר   .1

 החיטה.  

 ₪ עבור הצטיידות מוכנות לחירום.  66,000ע"ס  2504תב"ר   .2

 למחלקת ביטחון.₪ עבור רכישת רכב זעיר חשמלי    85,000על סך  2502תב"ר   .3

א'   40,000ע"ס    2501תב"ר   .4 ושיפוץ המזרקה בפארק המושבה, שלב  לתכנון   ₪

 תכנון. 

₪ עבור שיקום תשתיות שנהרסו    455,000- ₪ ל  325,000-ב  2423הגדלת תב"ר   .5

 בעקבות סופת הגשמים.

₪ עבור סידור דרך הביובים במקטע שבין רחוב החסידה   61,000ע"ס    2503תב"ר   .6

 דרומי. לשיכון 

 ₪ לקרנות. 7,002והחזרת   2129- ו 2336סגירת תב"רים   .7

 פועלים, מזרחי ודיסקונט ומשכון הכנסות עצמיות.   –אישור מסגרות אשראי בבנקים   .8

 אישור כתבי מינוי:  .9

 פאני עמירה במקום מירב תירם. –יועצת לקידום מעמד האישה  .א

 פאני עמירה במקום מירב תירם.  –ממונה על חוק הטרדות מיניות   .ב

 פאני עמירה במקום מירב תירם.   –ועדת קליטה  .ג
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 זכר נפטרים •

 

 . 31.12.24 עד 1.12.24ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום  

הזמי סיגל, ויזל מלכה, הדרי רפאל, בן מוחה פני, הירש הצבי לאה, אברמוביץ מרים, זיידמן 

נעה ניקול, קריוקוב ויקטור, פומרנץ רבקה, לוין רוברט )לואיס(, גרשון שמחה שעיה, לאוב 

 יהודית )אידה(   

 ברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.ח

 

 

 המועצה  ראש דיווחי

 

 .מירי רגבמעדכן בדבר ישיבה שנערכה במשרד התחבורה עם שרת התחבורה,  •

 במסגרת הדיון הוחלט לקדם את הפרויקטים הבאים:

 .תחנת רכבת של זכרון יעקב .א

 לכיוון שכונת חלומות.  גשר להולכי רגל בדרך שרה .ב

 .מעוף הציפוררחוב כיכר ביצוע  .ג

 .רשת שבילי אופניםהקמת  .ד

 

 אביגיל דולב  –  18/24ל  ובקשה לתיקון פרוטוק •

 

 -   353-1353770תכנית    -  19סעיף    18/24מבקשת לדייק את פרוטוקול    –אביגיל דולב  

 בית הכנסת הגדול. 

 : שאמרתי יש לרשום את המשפטים הבאים

 מחוזית, העדה  ולפני הדיון בולשימור   עדהוכנית לווכנית הוא הבאת הת וקידום הת  אישור"

ברגישות רבה,  כנית, עוד צויין כי יש להתייחסוהת  והנחיות ועדת השימור יהיו חלק מהנחיות 

 .לעצים בתחום החצר הסמוכה לבית הכנסת וכן לחלונות לשימור הפונים לחצר"

 

 החלטה: 

 .הפרוטוקול עדכוןמאושר פה אחד 

 

  19/24אין הערות לפרוטוקול   •

 

 סהר ליפשיץ  –המושבה וביה"ס החיטה הצגת תוצרי יועץ מיגון לתיכון  •

 

 באופן כללי, למעט בי"ס החיטה, אין פערי מיגון בבתי הספר.  –סהר ליפשיץ 

 בישיבה התיכונית פועלים בימים אלה לתת מענה לפערים הקיימים. 

 .  . המלצות אלה יוצגו לראש המועצההגיש את המלצותיו יועץ המיגון שנבחר

בלו"ז של דקה וחצי הגעה למרחב המוגן ולפנות כיתות בתוך  קיים צורך לפעול לעמידה 

 מרחבים מוגנים בזמן חירום.
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 יוצא מחדר הישיבות  ליפשיץ סהר  •

 

 סיעת חוזה חדש  –הקמת צוות להגברת השקיפות היישובית  –הצעה לסדר  .א

 

למשרד  משרד מבקר המדינה ממליץ  "  ..קבע  2021  -מ  1דו"ח מבקר המדינה   -דודי רוזנצוייג  

הפנים לבחון לפרסם הנחיות להגברת השקיפות ולפעול לפרסום של כל תקציבי הרשויות  

המקומיות וההתקשרויות שהן מבצעות באתרי המרשתת שלהן. עוד מומלץ כי כלל הרשויות  

 המקומיות יבחנו פרסום יזום של התקציבים המפורטים שלהן, כמו שנוהגות חלקן בפועל".

תוצאות השקיפות של המועצה המקומית זכרון יעקב כפי שנמדדו על ידי עמותת שקיפות  

  97זכרון יעקב דורגה במקום ה    2022שבי"ל, מחייבות שיפור. בשנת    –בינלאומית ישראל  

 "טעון שיפור". D-שמשמעותו דירוג  48%עם ציון 

בנוסף, הבקשה להעמקת השקיפות בין המועצה לבין התושבים עולה בקביעות בשיחות שלנו  

 עם התושבים.

מדובר בתהליך שיעדכן את אתר האינטרנט של המועצה כך שהתושבים יוכלו להגיע בקלות 

 למידע שיהיה נגיש וברור.  

חברי   2אנחנו מציעים למנות צוות היגוי לנושא שיורכב ממזכיר המועצה, היועץ המשפטי,  

מועצה שיבחרו על ידי המליאה ומנהל פרויקט בתשלום בהיקף של כרבע משרה שיוביל את 

 המהלך. 

הצוות יגבש המלצות בנוגע לתכנים המדווחים ותוכנית עבודה עיתית לעדכונים, מכל מחלקה 

  15.2  -בהתאם למסגרת שגובשה בהצלחה על ידי פורום ה

 ראש המועצה  וחברי המועצה.   –יגובש מנגנון אישור להמלצות הוועדה  

העיריות שאימצו את התוכנית מדווחות על עלייה משמעותית ברמת האמון של התושבים  

 ולשם אנחנו רוצים להגיע גם אצלינו. 

 

 הצעת החלטה: 

 ישובית. יהמליאה מאשרת הקמת צוות להגברת השקיפות ה

היועץ המשפטי,   יורכב ממזכיר המועצה,  ידי המליאה    2הצוות  על  מועצה שיבחרו  חברי 

 ומנהל פרויקט בתשלום בהיקף של כרבע משרה שיוביל את המהלך. 

הצוות יגבש המלצות בנוגע לתכנים המדווחים ותוכנית עבודה עיתית לעדכונים, מכל מחלקה 

  – יגובש מנגנון אישור להמלצות    .15בהתאם למסגרת שגובשה בהצלחה על ידי פורום ה  

 ראש המועצה וחברי המועצה.

 

 

 

 
 . 240, עמ'  2021", 2022מבקר המדינה, "דוחות על הביקורת בשלטון המקומי   1
 המקומית   ברשות מידע שקיפות  להטמעת  מדריך - 15 ה פורום 2
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 מבקש מארז קדוש לפרט על האתר החדש המתוכנן.  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

המועצה מפעילה יועץ בתחום שאמור לשדרג את האתר הקיים. יהיו קישור   -  קדושארז  

 היו יותר נוחות ויותר נגישות. יואפשרויות הפעלת האתר  לוואטסאפ

 שיבה הבאה כדי ללמוד את הנושא.ימבקש לדחות את הדיון ל  –ראש המועצה אלי אבוטבול  

  ההמלצות יובאו מבקש שתוצרי  מסכים לדחות את הדיון לישיבה הבאה,    – דודי רוזנצוייג  

 לאישור המליאה.

 

 בהסכמה. תיורדההצעה לסדר 

 

 חוזה חדש  – בחירת נציגי המועצה המקומית במועצה הדתית  .ב

מועצה דתית שלא תחודש עד לסוף חודש פברואר תפוזר והשר ימנה    ,לפי החוק  -יגאל הקר  

המשמעות היא אובדן היכולת של תושבי הרשות    במקומה ממונה מטעמו לשנים הקרובות.

 להשפיע על שירותי הדת העירוניים. 

חברי   על  מוסכם  ולהיות  יעקב  זכרון  תושבי  כלל  את  לייצג  צריך  החדש  המועצה  הרכב 

 המועצה המקומית, השר לשירותי דת והרב המקומי. 

 

 הצעת החלטה: 

מבקשים לקבל החלטה לפיה תכונס ישיבת מועצה שלא מן המניין בעוד שבועיים מהיום  

כדי לקבוע ולאשר את נציגי המועצה המקומית במועצה הדתית וזאת כדי שלא   ,21/1/2025

 נגיע למצב של מינוי ממונה על ידי השר לענייני דתות.

 

, יש להביא לאישור המליאה את כל  פברוארחודש  עד סוף    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

נציגי המועצה בהתאם   3-נציגי השר, נציג הרב ו  3מתוכם    חברים  7נציגי המועצה הדתית,  

לקבל ממנכ"ל משרד  נשים. אפעל    2לפילוח סייעתי, חשוב לציין כי בהרכב יהיו לפחות  

 המומלצים על ידי השר. הדתות את השמות

 לאור זאת מבקש שלא לדון בהצעה לסדר היות והנושא יובא לאישור מליאה בחודש פברואר.

 מאשר להסיר את ההצעה לסדר.  –יגאל הקר 

 

 ההצעה לסדר יורדת בהסכמה.
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 סדר יום:

תב"ר   .1 ל  80,000- ב  2243הגדלת  פתוח   265,000- ₪  שטח  הכשרת  עבור   ₪

 בביה"ס החיטה. 

 

אבוטבולר אלי  המועצה  חוץ,    הפרויקטלצורך השלמת    -   אש  ריהוט  כגון  עבודות  וביצוע 

מתקני משחק וכושר, גינון, שבילים כמו גם השלמת דרישות בטיחות לרבות התקנת מעקות  

 ₪.  80,000- כנדרשים 

 

 החלטה: 

₪ עבור הכשרת שטח    265,000-₪ ל  80,000- ב  2243הגדלת תב"ר  פה אחד  מאושרת  

 , מקרן היטלי השבחה. פתוח בביה"ס החיטה

 

 ₪ עבור הצטיידות מוכנות לחירום.  66,000ע"ס  2504תב"ר   .2

 

גזיבו, ארגז הגנה לטלוויזיה + טלוויזיה, עמוד תאורה נטען, מגפון,   הכוונה לרכוש  –  דני ביתן

 גנרטור, גשר תאורה, נצנץ למחסום ומשולש אזהרה זוהר.

 

 החלטה: 

, מקור מימון  לחירום₪ עבור הצטיידות מוכנות    66,000ע"ס    2504תב"ר  פה אחד  מאושר  

 משרד הפנים.

 

 ₪ עבור רכישת רכב זעיר חשמלי למחלקת ביטחון.  85,000על סך    2502תב"ר   .3

 

 הכלי אמור לשמש את אחראי המקלטים לתחזוקה שוטפת.  – דני ביתן

 

 החלטה: 

₪ עבור רכישת רכב זעיר חשמלי למחלקת    85,000על סך    2502תב"ר  פה אחד  מאושר  

 מקרנות הרשות. , מקור מימון ביטחון

 

₪ לתכנון ושיפוץ המזרקה בפארק המושבה, שלב א'    40,000ע"ס    2501תב"ר   .4

 תכנון. 

 

מצב המזרקה נכון להיום לא תקין, מערכות המזרקה ישנות    -  ראש המועצה אלי אבוטבול

 . ןתקולות ללא אפשרות תיקון ומצריכות את החלפת ןוחלק

  .בשלב ראשון נתחיל בתכנון ומיפוי הצרכים, כולל דו"ח עם אומדן מפורט ומפרט טכני

 לא נכון להשקיע מאות אלפי ₪ בתקופה כזו עבור מזרקה.  –יגאל הקר 

 רק לאחר בניית האומדן נוכל לדעת את עלות הפרויקט.   –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 מבקש להביא לדיון לאחר שנדע את העלויות הכרוכות בשיפוץ. –גולדברג  נתנאל 
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חשוב לקחת בחשבון את סוגיית התחזוקה השוטפת בהתאם להנחיות משרד    –צילה רשף  

 מקווה במעיין. הבריאות כמו גם להתייחס לבדיקת איכות המים ב

 

 החלטה: 

לתכנון ושיפוץ המזרקה בפארק המושבה, ₪    40,000ע"ס    2501  תב"ר  פה אחד מאושר  

 . , מקרנות הרשותשלב א' תכנון

 

תב"ר   .5 ל  325,000- ב  2423הגדלת  תשתיות    455,000-₪  שיקום  עבור   ₪

 שנהרסו בעקבות סופת הגשמים. 

 

תב"ר עבור החלפת מקטעי כבישים את הגדלת הנבקש לאשר    -  ראש המועצה אלי אבוטבול

הגשמים האחרונה ומהווים מפגעי בטיחות חמורים ברחבי ומדרכות שנהרסו בעקבות סופת  

 .הישוב

 .יותר בכל הקשור לעלויות השיקום הגבוה פירוטמבקש לקבל רמת  –רוזנצוייג דודי 

העבודות כוללות    נעביר לעיונכם תחשיבים מדויקים יותר   -    ראש המועצה אלי אבוטבול

תיקוני אספלט, מדרכות ואבנים משתלבות, התקנת שער גדר בפארק השמורה, קיר תמך 

 . ברחוב הגת, במפר ברחוב עזריאלי, הנמכת מדרכה ברחוב התירוש

 

 החלטה: 

  ₪ עבור שיקום תשתיות   455,000-₪ ל  325,000-ב  2423הגדלת תב"ר    פה אחד  מאושרת

 , מקרן היטלי השבחה.שנהרסו בעקבות סופת הגשמים

 

רחוב   61,000ע"ס    2503תב"ר   .6 שבין  במקטע  הביובים  דרך  סידור  עבור   ₪

 החסידה לשיכון דרומי.

 

אבוטבול אלי  המועצה  התקנת    -  ראש  בשטח,  המפוזרת  פסולת  ניקיון  כוללות  העבודות 

, סידור השטח והדברת העשבייה ולאפשר תפעול  הרלוונטי  שערים להגבלת הגישה במקטע

 תושבים זרקו פסולת מגוונת שפוגעת באיכות הסביבה.  מערכת הביוב.תקין של 

 

 החלטה: 

₪ עבור סידור דרך הביובים במקטע שבין רחוב   61,000ע"ס    2503  תב"רפה אחד  מאושר  

 , מקרנות הרשות. החסידה לשיכון דרומי
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 ₪ לקרנות. 7,002והחזרת   2129- ו 2336סגירת תב"רים  .7

 

 מבקש מהגזבר להציג את רשימת התב"רים לסגירה. –אבוטבול ראש המועצה אלי 

   .מציג את הנושא  –אבי הוסמן 

 

 להלן רשימת התב"רים: 

    החזרה לקרן   תקציב מאושר תאור  מספר

 ₪  1 ₪   80,000 2023"חרבות ברזל"   –מענה מבצעי ראשוני  2336

 ₪   7,001 ₪   50,515 קול קורא בנושא "לא לחד פעמי"  2129

 

 ₪.   7,002  –סה"כ העברה לקרנות 

 

 החלטה:  

 . ₪ לקרנות  7,002והעברת יתרה בסך   2129- ו 2336סגירת תב"רים ת פה אחד מאושר

 

בבנקים   .8 אשראי  מסגרות  הכנסות    –אישור  ומשכון  ודיסקונט  מזרחי  פועלים, 

 עצמיות.

 

 שעבד ההכנסות.לו  2024לשנת  מבקש לאשר את מסגרות האשראי  – אבי הוסמן

 ? אין שינוי במסגרות –נתנאל גולדברג  

 אין שינוי. משתדלים שלא לנצל את מסגרות האשראי. –אבי הוסמן 

 

 החלטה: 

 .הרלוונטייםההכנסות לבנקים את שעבד למסגרות אשראי כמו גם לחדש מאושר פה אחד  

 ליון ₪.ימ  3 –בנק הפועלים 

 מיליון ₪. 2  –בנק דיסקונט 

   מיליון ₪.  1.5  –בנק מזרחי טפחות 

 אישור כתבי מינוי: .9

 

 פאני עמירה במקום מירב תירם. –ועצת לקידום מעמד האישה י .א

אבוטבול   אלי  המועצה  עמירה  נפא  –ראש  לשירותים   נבחרהי  המחלקה  בראש  לעמוד 

 חברתיים. לאור זאת היא תחליף את מירב תירם בתפקידים הרלוונטיים.

 

 החלטה: 

 יועצת למעמד האישה במועצה. מאושר פה אחד למנות את פאני עמירה לתפקיד 
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 פאני עמירה במקום מירב תירם. –ממונה על חוק הטרדות מיניות  .ב

 

 החלטה: 

 הממונה על חוק הטרדות מיניות במועצה.מאושר פה אחד למנות את פאני עמירה לתפקיד 

 

 פאני עמירה במקום מירב תירם.  –ועדת קליטה   .ג

 

 החלטה: 

 ועדת קליטה במקום מירב תירם.כחברה בו מאושר פה אחד למנות את פאני עמירה 

 

 

 
 

 

 

 

 

 תן יב ינ: דםרש

 

 

 

 

 

 אלי אבוטבול                               דני ביתן                                            

 מזכיר המועצה          ראש המועצה                                                             

 

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           

 פה חי  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


